
Hej!

Minulla oli myös suunnitelmissa, että olisin lähtenyt opiskelemaan yhteiskuntatieteitä
ruotsiksi Helsingin yliopistoon, mutta elämä otti sitten toisen suunnan. Aloin opiskella
venäjän kieltä ja kansainvälisiä suhteita, erikoistumisalakseni muodostui Venäjän ulko- ja
turvallisuuspolitiikka. Tämä ei kuitenkaan estänyt minua osallistumasta ruotsinkielisen
osakunnan - Nylands nationin - toimintaan ja nauttimasta sekä opiskelijaelämästä että
ruotsin kielestä samalla tavoin. (Jos et tiedä, mikä osakunta on, niin kannattaa googlata
ja saada samalla pieni ripaus opiskelijaelämää jo etukäteen!).

Olisi vielä paljon muutakin, mitä voisin kertoa sinulle, mutta lopuksi totean ruotsin kielen
antaneen minulle paljon hyötyä elämääni täällä Suomessa. Itseasiassa pidän aina vähän
outona, kun minulta kysytään suhteestani Ruotsiin. Ruotsin kieli on ollut minulle aina
ennen kaikkea suomalainen asia ja avannut ovia suomenruotsalaiseen maailmaan
Suomessa. 

Toivottavasti tapaamme pian - ja kaikkea hyvää! 
Santeri Leinonen

Olen täysin suomenkielinen ja tulen suomenkielisestä
perheestä. Äitini, isäni ja pikkuveljeni puhuvat kaikki suomea
äidinkielenään. Jos meillä olisi koira, niin varmaan jopa se
puhuisi suomea. Valitettavasti lemmikkejä minulla ei
allergioiden takia ole koskaan ollut. 

Aloin opiskella ruotsia yläasteella kuten silloin oli tapana. Olen
aina ollut kiinnostunut kielistä - ensimmäinen vieras kieleni oli
saksa, joka alkoi kolmannella luokalla - mutta ruotsin kieleen en
erityisemmin satsannut.

Asiat muuttuivat, kun aloin opiskella lukiossa. Ruotsin kieli oli sujunut varsin hyvin ja
päätin, että kirjoittaisin ruotsin pitkänä ylioppilaskirjoituksissa. Kesällä 2018 sain
ensimmäisen kesätyöpaikkani Folkhälsanin ruotsinkielisessä päiväkodissa Hyvinkäällä.
Siellä sain oppia ruotsin kieltä hauskalla tavalla ja ansaita jopa vähän rahaakin siinä
sivussa



Hej!

Hoppas att vi ses snart – och ha det så bra! 
Santeri Leinonen

Mitt namn är Santeri Leinonen och jag är en helt
finskspråkig kille som kommer från en helt finskspråkig
familj. Min mamma, pappa och lillebror alla talar finska
som modersmål. Om vi hade en hund, så skulle även
hunden säkert kunna finska. Men tyvärr har vi aldrig haft
några husdjur på grund av allergier.

Jag började studera svenska på högstadiet, som var vanligt på den tiden. Jag har alltid varit
intresserad av språk – mitt första främmande språk var tyska som jag började lära mig på
tredje klassen – men satsade inte så mycket på svenskan. Allt ändrades när jag började
studera på gymnasiet. Svenskan hade gått ganska bra och jag bestämde mig för att skriva
svenska som lång lärokurs i studentskrivningarna. Under sommaren 2018 fick jag mitt första
sommarjobb på Folkhälsans svenskspråkiga daghem i Hyvinge. Där kunde jag lära mig
svenska på ett roligt sätt och även tjäna lite pengar samtidigt. 

Jag hade också planer på att börja studera samhällsvetenskap på svenska vid Helsingfors
universitet, men livet tog sedan en annan riktning. Jag började studera det ryska språket och
internationella relationer och jag har specialiserat mig på Rysslands utrikes- och
säkerhetspolitik. Dock stoppade det inte mig från att engagera mig i en svenskspråkig
nation – Nylands Nation – och njuta av både studentlivet och svenskan på sådant sätt. (Om
du inte vet vad en nation är, lönar det sig att googla ”osakunta” på finska och bekanta dig lite
med studielivet redan på förhand!).

Det finns mycket mera att berätta, men till slut vill jag säga att svenskan har tillfört mycket
nytta till mitt liv i Finland. Jag tycker faktiskt att det är mycket konstigt när folk frågar mig
om mitt förhållande till Sverige. För mig har det svenska språket alltid varit en mycket
finländsk grej och öppnat dörrar till den finlandssvenska världen i Finland. Hoppas att vi ses
snart – och ha det så bra! 


